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Skrivelse till Södermalms stadsdelsnämnd från Sverigedemokraterna  
 
 
För att få en bättre inblick i hur stadsdelens olika förvaltningar har blivit ålagda att prioritera av den 
politiska styrande majoriteten i sina budgetar inför budgetåret 2020, önskar Sverigedemokraterna 
svar på följande frågor.  
 

1. Hur stor del av budgeten i procent och kronor i respektive förvaltning följer av lagstiftade 
åtaganden? 
 

2. De utgifter som inte följer av lag, vilka är de och hur motiveras dessa? Önskar redovisning i 
procent och kronor även här. 

 
Vi önskar också samma information avseende budgetåret 2019, kompletterat med vad som blev 
utfallet i de områden som innefattar punkt 2. 
 
Med vänlig hälsning  
 
Christina Wallmark (SD) 
Ulf Wester (SD) 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


